
Referat fra FAU møte 24.10.2022 

 

Til stede: 

8 trinn: A, B, C, D 

9 trinn: A, B, C (D ikke til stede) 

10 trinn: A, C, D (B ikke til stede) 

 

De neste FAU møter vil være følgende onsdager kl. 19.00 

22. 11.22 

25.01.23 

21.03.23 

24.05.23  

SU møte vil ha påfølgende møte samme dager kl. 20.00 

Saker: Ingen innmeldte saker fra klassekontaktene 

Situasjonen på/rundt Vardåsbanen 

• Ref. brev fra Politiet, god erfaring fra tidligere natteravning, ønsker at dette tas opp igjen. 

• Foreldre oppfordres til å holde barn og ungdom borte fra Vardåsbanen, bruk heller 
bydelshuset v/ Kiwi eller RIL huset. 

• FAU oppfordrer alle foreldre til å følge politiets anbefaling og ta en prat med ungdommen. 

• Oppfordre foreldre til å kjøre og hente på ungdommen i helgene.  

• Onsdag 26.10 kl. 20.00 på Randesund kommunelokale på Frikstad vil det bli infomøte hvor 
dette vil være tema. Foreldre oppfordres til å møte. 

• FAU oppfordrer foreldre på Haumyrheia til å stå sammen og samlet si nei til at ungdommen 
samles på Vardåsbanen.  

• Felles møte med innspill fra Politiet for så å følge opp med foreldrenettverks møte? 

• Inger Marie sjekker med Jarle om kapasitet i gymsalen og tilgjengelighet for Politiet. 

• God erfaring fra LAN fest på bydelshuset planleggingsdagene. 
 

RIL huset fredager 

• 10-12 frivillige har meldt seg  

• FAU oppfordrer alle klassekontakter til å stille på RIL huset.  

• Ny oppfordring til foreldre i klassen, bruke foreldrenettverket til å få flere frivillige.  

• Inger Marie får en oppdatering av Jarle om hvordan oppstarten har vært og RIL sine planer 
videre for disse kveldene. 

 

 



 

Annet: 

• Foreldrenettverk ligger i planen for de fleste klasser, mamma treff gjennomført og sosial 
kveld for foreldre m/barn er andre eksempler på tiltak gjennomført. Sosial komité satt ned 
hos enkelte klasser og anbefales for alle. 

• Oppstart av skoleåret: Ingen negative innspill notert, alle virker stort sett fornøyde. 

• Klassetur gjennomført av 10-trinn, gode opplevelser og anbefaler dette for de neste trinnene 
å ha turen på starten av 10-trinn fremfor slutten. 

• Kom innspill i FAU med ønske om at politiet kan komme en ny rund og holde foredrag / 
innlegg om bildedeling på sosiale medier, men FAU prioriterer Vardåsbanen først. 

 

 

 

 


